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Notulen van de vergadering gehouden op 

v r i j d a g 12 j a n u a r i 1979 i n het Catshuis, aangevangen 
's morgens om 10 uur 

Aanwezig: de m i n i s t e r s Van Aardenne, Albeda, Andriessen, 
(pt.4a t/m 4c, 4d ged. , 4e t/m 9 ) , 
Beelaerts van Blokland, Gardeniers, 
Van der Klaauw, De Koning, Pais, De R u i t e r , 
Scholten, Van der Stee, Tuijnman en Wiegel 
( v o o r z i t t e r ) (Afwezig z i j n m i n i s t e r - p r e s i d e n t 
Van Agt en de m i n i s t e r s Ginjaar en Peijnenburg) 
Voorts z i j n aanwezig de s t a a t s s e c r e t a r i s s e n 
Beyen ( p t . 4 a ) , De Graaf ( p t . 6 ) , Van Lent ( p t . 4 d ) , 
Van der Mei (pt.4) en Veder (pt.5) 
S ecretaris : mr.J.H.Kist 
A d j u n c t - s e c r e t a r i s : jhr.mr.J.P.de Savornin Lohman 

1 a. Notulen van de vergadering van 1 december 1978 
(nr.8541 en 8541c) 

Aangehouden t o t de volgende vergadering. 

1 b. Notulen van de vergadering van 15 en 18 december 
1978 (nr.8560 en 8560b) 

Aangehouden t o t de volgende vergadering. 

1 c» Notulen van de vergadering van 22 december 1978 
(nr.8567 en 8567b) 

De notulen worden vastgesteld na de 
wijzigingen opgenomen i n b i j l a g e I . 

-1 d* Notulen van de vergadering van 28 december 1978 (nr.8568) ~~ 

Aangehouden t o t de volgende vergadering. © NA, 2.02.05.02 (Arch. MR) (Nationaal Archief, Den Haag) inv.nr. 2659
http://resources.huygens.knaw.nl/europeseintegratie/doc/Z00288
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worden. H i j v i n d t het n i e t opportuun i n deze 
vergadering naast het b e s l u i t p o s i t i e f t e reageren 
op het informele verzoek van de secretaris-generaal 
van de VN, tevens te b e s l u i t e n dat Nederland dan i n 
ieder geval n i e t z a l deelnemen aan een 
VN-vredesoperatie i n Namibië. M i n i s t e r Pais merkt 
op dat het zenden van een medische compagnie naar 
Namibië meer i n overeenstemming i s met vredes
doeleinden dan het deelnemen aan de troepenmacht 
van de VN i n Libanon. Het v o o r s t e l i s naar z i j n 
mening onvoldoende op de binnenlandse en buitenlandse 
consequenties doordacht. Nederland z a l hierdoor 
zowel tegenover Israël a l s tegenover de Arabische 
wereld z i j n p o s i t i e ondermijnen. Ook de binnenlandse 
consequenties van het v o o r s t e l baren spreker zorg. 
H i j tekent derhalve aan tegen het v o o r s t e l t o t 
deelneming i n de VN-vredesmacht i n Libanon t e z i j n . 

De v o o r z i t t e r s t e l t voor p o s i t i e f t e 
reageren op het informele verzoek van de s e c r e t a r i s 
generaal van de VN een Nederlands i n f a n t e r i e b a t a l j o n 
beschikbaar t e s t e l l e n voor de VN-vredesmacht i n 
Libanon (ÜNIFIL). Het Nederlandse i n f a n t e r i e b a t a l j o n 
zal voor n i e t langer dan één j a a r t e r beschikking 
worden g e s t e l d . De aan deze i n z e t voor Nederland 
verbonden kosten z u l l e n exogeen worden gecompenseerd. 
De raad stemt hiermee i n . 

4 e. Conclusies van de coördinatiecommissie dd. 
9 j a n u a r i 1979 ( B r i e f van de s t a a t s s e c r e t a r i s 
van Buitenlandse Zaken dd. 10 j a n u a r i 1979, 
nr.6307, met b i j l a g e n ) 

M i n i s t e r Van der Stee v i n d t de passage op 
blz.3 van de conclusies over de problematiek van de 
monetair compenserende bedragen (MCB's) i n het 
landbouwbeleid van de EG o n d u i d e l i j k en n i e t geheel 
j u i s t . Daar wordt ten onrechte gesteld dat er 
volgens het m i n i s t e r i e van Landbouw en V i s s e r i j 
compensatiemogelijkheden voorhanden zouden z i j n die 
uitkomst kunnen brengen b i j de problemen die ontstaan 
door afbraak van de MCB's. De vertegenwoordiger van 
z i j n m i n i s t e r i e heeft echter gezegd dat deze 
compensatiemogelijkheden volgens de Europese 
Commissie voorhanden waren. Spreker vraagt zich 
voorts af of het verstandig i s dat Nederland z e l f 
de landbouwproblematiek aan de orde s t e l t i n de 
Europese Raad. Italië en Engeland hebben hi e r t o e 
een verzoek ingediend. Nederland z a l d i t verzoek 
wel moeten steunen, maar hoeft n i e t z e l f het i n i t i a t i e f 
te nemen. 
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M i n i s t e r Andriessen meent eveneens dat de 
passage over de MCB's n i e t d u i d e l i j k i s . Er zou u i t 
kunnen worden a f g e l e i d dat Nederland begrip kan 
opbrengen voor de koppeling door F r a n k r i j k van het 
EMS en de MCB-problematiek. Spreker h e e f t zowel 
tegen deze koppeling a l s tegen het Franse optreden 
dienaangaande grote bezwaren. H i j w i j s t erop dat de 
gedachte van het EMS b u i t e n de EG om i s ontwikkeld. 
Nadat binnen de Europese Raad daarover ten s l o t t e 
met veel moeite overeenstemming i s b e r e i k t , h e e f t 
F r a n k r i j k vervolgens b u i t e n de EG om het EMS weer 
geblokkeerd. Spreker p l e i t overigens voor een 
g e l e i d e l i j k e afbraak van de MCB's, omdat het ook 
voor Nederland gaat om r e l a t i e f g r o t e bedragen. Ten 
s l o t t e w i l h i j z i c h a a n s l u i t e n b i j het v o o r s t e l dat 
Economische Zaken t e r voo r b e r e i d i n g van een gedachten-
w i s s e l i n g over de besteding van de gelden van het 
Europees Ontwikkelingsfonds het i n i t i a t i e f z a l 
nemen voor het o p s t e l l e n van een nota voor de 
coördinatiecommissie. 

St a a t s s e c r e t a r i s Van der Mei merkt op dat 
het n i e t de bedoeling was van de coördinatiecommissie 
om een gedegen analyse t e geven van de problematiek 
van de MCB's en conclusies t e trekken. I n het stuk 
i s a l l e e n weergegeven hoe de problematiek van de 
MCB's aan de orde i s geweest i n de coördinatie
commissie. De vertegenwoordiger van het m i n i s t e r i e 
van Landbouw en V i s s e r i j i s b l i j k b a a r n i e t j u i s t 
g e c i t e e r d . Overigens was men i n de coördinatie
commissie van mening dat een eventuele afbraak van 
de MCB's zeer g e l e i d e l i j k d i e n t p l a a t s t e vinden. 
Voorts betekent het tonen van enig begrip voor de 
Franse houding n i e t dat de coördinatiecommissie een 
pos i t i e v e conclusie h e e f t getrokken inzake het 
Franse optreden met betrekking t o t het EMS. Spreker 
v i n d t het l o g i s c h dat het landbouwbeleid van de EG 
ten p r i n c i p a l e aan de orde komt op de eerstkomende 
Europese Raad nu de l a a t s t e Europese Raad daaraan 
n i e t i s toegekomen. Het stuk van de Europese Commissie 
terzake heeft een v r i j algemeen karakter. H i j kan 
er echter mee instemmen dat Nederland h i e r t o e n i e t 
het i n i t i a t i e f neemt. 

Mi n i s t e r Van der Stee merkt op naar 
aanleiding van een sugggestie dat hem eventueel z a l 
worden gevraagd om te bemiddelen tussen F r a n k r i j k 
en Duitsland over de kwestie van de door de Fransen 
gelegde koppeling tussen het EMS en de MCB-problematiek 
dat h i j daartoe bereid i s mits h i j enige v r i j h e i d 
heeft om te opereren. Als uitgangspunt zou h i j de 
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gedachte van een g e l e i d e l i j k e afbraak van de MCB's 
w i l l e n aanvaarden. H i j constateert dat er dien
aangaande geen v e r s c h i l van mening bestaat tussen 
de betrokken departementen, maar w i l d i t nog eens 
nadrukkelijk vastleggen. 

De raad aanvaardt de conclusies, met dien 
verstande dat Nederland (met betrekking t o t 
conclusie 6) n i e t het i n i t i a t i e f z al nemen de 
landbouwproblematiek i n de Algemene Raad aan de 
orde te s t e l l e n . 

4 f . Samenstelling delegaties van het K o n i n k r i j k 
b i j de i n s t a l l a t i e van de presidenten van 
Brazilië en Venezuela 

M i n i s t e r Van der Klaauw s t e l t voor dat de 
delegaties van het K o n i n k r i j k z u l l e n worden g e l e i d 
door m i n i s t e r - p r e s i d e n t Rozendal van de Nederlandse 
A n t i l l e n . Voorts z a l ook s t a a t s s e c r e t a r i s Van der Mei 
worden opgenomen i n de d e l e g a t i e s . De raad stemt 
hiermee i n . 

4 g. De bijeenkomst van r e g e r i n g s l e i d e r s op Guadeloupe 

M i n i s t e r Van der Klaauw d e e l t mede dat 
nog weinig bekend i s van de r e s u l t a t e n d i e z i j n 
geboekt op de bijeenkomst van de r e g e r i n g s l e i d e r s 
van de VS, Groot-Brittannië, F r a n k r i j k en West-
Duitsland, die op i n i t i a t i e f van de Franse president 
Giscard d'Estaing i s gehouden op het e i l a n d Guadeloupe. 
H i j zal de leden van de raad hierover l a t e r informeren. 

4 h. De s i t u a t i e i n Indo-China 

M i n i s t e r Van der Klaauw d e e l t mede dat de 
Veiligheidsraad i s bijeengekomen om de toestand i n 
Indo-China te bespreken. De Russen hebben zich 
tevergeefs verzet tegen behandeling van de toestand 
i n Indo-China door de Ve i l i g h e i d s r a a d . Voorts heeft 
de Veiligheidsraad de geloofsbrieven van p r i n s 
Sihanouk aanvaard. De nieuwe m i n i s t e r van buitenlandse 
zaken van Cambodja s c h i j n t inmiddels onderweg te 
z i j n naar de VN. Door de Vietnamese vertegenwoordiger 
b i j de VN i s b i j de behandeling van het c o n f l i c t 
tussen Vietnam en Cambodja i n de Veiligheidsraad 
gesproken over een grensoorlog. Daarmede i s i m p l i c i e t 


